
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP Roosendaal  
Datum 13 mei 2022 
Onderwerp 064-2022 Parkeren centrum Heerle 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

In het centrum van Heerle ervaart men al een behoorlijke tijd een parkeerprobleem. De bouw van een 

aantal nieuwe appartementen aldaar en het überhaupt drukker worden in het dorp door uitbreiding, 

zijn factoren die het probleem veroorzaken en groter maken. Tot op heden wordt, ondanks deze 

ontwikkelingen, het probleem niet opgelost en dat leidt tot ergernissen en ongewenst parkeren op 

plekken waar dat eigenlijk niet kan en/of mag. 

Wij begrepen dat u al meer dan een jaar in gesprek bent met de Leefbaarheidsgroep Heerle en met 

enkele winkeliers uit de kern van Heerle. Deze gesprekken hebben dus nog steeds geen (zichtbaar) 

resultaat opgeleverd. Er wordt blijkbaar veel gesproken, maar oplossingen worden niet geboden. 

De fractie van de VLP Roosendaal heeft dan ook enige vragen hierover: 

 

1.      Sinds wanneer is het genoemde parkeerprobleem bij u bekend? 

2.      Welke stappen heeft u tot op heden ondernomen en met wie? 

3.      Wat zijn de resultaten die u hiermee tot op heden geboekt heeft? 

4.      Welke concrete acties kunt en gaat u nog zetten, en wanneer, om te komen tot een oplossing? 

Graag een toelichting. 

5.      Zijn er mogelijkheden om in de buurt van het centrum extra parkeergelegenheid te creëren, zo 

ja: hoe en waar en welke “hindernissen” moet u daarbij nemen? Zo nee, ziet u nog andere opties om 

tot een oplossing te komen en welke dan? 

Graag de antwoorden toegelicht. 

 

Alvast dank voor uw antwoorden, 

 

 

Namens de fractie van VLP Roosendaal,  

Eric de Regt 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Sinds wanneer is het genoemde parkeerprobleem bij u bekend?  

Wij zijn in april 2021 hierover benaderd. 

2. Welke stappen heeft u tot op heden ondernomen en met wie?  

Er heeft vervolgens een aantal bijeenkomsten plaatsgevonden met diverse betrokken partijen om de 

situatie ter plaatse te beoordelen en te bekijken of en zo ja welke maatregelen eventueel mogelijk 

zijn. 

3. Wat zijn de resultaten die u hiermee tot op heden geboekt heeft?  

Vanuit de gemeente was al kenbaar gemaakt dat extra parkeervakken als gevolg van de bouw van de 

appartementen niet aan de orde zijn. Daarop hebben wij een voorstel gedaan om met fysieke 

obstakels en plaatselijke stop- en parkeerverboden het ongewenste parkeren te sturen. Daar bleek 

helaas geen eenduidige draagvlak voor onder de verschillende belanghebbende partijen. 

4. Welke concrete acties kunt en gaat u nog zetten, en wanneer, om te komen tot een oplossing? 

Graag een toelichting. 

Wij gaan weer in gesprek met de betreffende partijen om een oplossing te vinden met voldoende 

draagvlak. 

5. Zijn er mogelijkheden om in de buurt van het centrum extra parkeergelegenheid te creëren, zo ja: 

hoe en waar en welke “hindernissen” moet u daarbij nemen? Zo nee, ziet u nog andere opties om tot 

een oplossing te komen en welke dan? 

Er zijn geen fysieke mogelijkheden om extra parkeervakken aan te leggen, dit is ook niet nodig want 

er is voldoende parkeergelegenheid o.a. bij het sportveld. Dit betekent dat toch gekeken moet worden 

naar maatregelen waar wel voldoende draagvlak voor is. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


